
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

23.02.2018                                        м.Черкаси                                                 № 13 

 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

 

Всього членів комісії   - 11 

На засіданні присутні  - 8 

 

Голова комісії                              - Лупашко О.В. 

Заступник голови комісії            - Коверський А.М. 

Члени комісії                     - Ботнар Ю.А., Гончаренко В.Г., Дивнич М.П.,  

Сегеда А.В., Северин О.Ф., Степовий В.Б.  

 

Відсутні члени комісії - 3:          - Буцько С.А., Клімов Є.П., Скіченко А.П.   

 

Запрошені: 

Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

Колодка Ігор Леонідович - начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 Бондаренко Владислав Олексійович – заступник начальника Черкаського 

регіонального управління водних ресурсів 

 Тарасенко Валентин Петрович – перший заступник голови Черкаської 

обласної ради 

 

         В засіданні постійної комісії взяв участь голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович. 

 

 

 

 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік. 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про   хід   виконання   рішення   обласної   ради   від    24.04.2015   

№ 39-4/VI «Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року». 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

3. Про хід виконання рішення обласної ради   від   20.01.2014   року   

№ 28-3/VI «Про програму розвитку рибного господарства водойм Черкаської  

області  на  2014-2020  роки»  (із змінами  від 24.03.2017 року № 13-10/VI)  

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

4. Про    хід     виконання    рішення    обласної   ради  від  07.10.2016  

№ 9-6/VII  «Про обласну програму з охорони і підвищення родючості ґрунтів 

Черкаської області «Родючість 2016-2020». 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

5. Про   хід   виконання   рішення   обласної    ради   від   22.03.2013   

№ 21-2/VI «Про обласну екологічну програму «Чистий Дніпро» в розрізі 

обласної програми «Будуємо нову Черкащину» на період до 2021 року». 

Бондаренко  

Владислав Олексійович 

- заступник начальника Черкаського 

регіонального управління водних 

ресурсів 

 

6.  Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради. 

Тарасенко  

Валентин Петрович 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної ради 

 

7. Про план роботи постійної комісії з питань агропромислового 

розвитку та земельних відносин на 2018 рік. 

Лупашко 

Олександр Вікторович 

- голова постійної комісії 

 

 

 

 

 



1. СЛУХАЛИ:  

 Карманніка Р.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік» та поінформував, що пріоритетними цілями в 

агропромисловому секторі на 2017 рік є:  

інноваційний розвиток агропромислового виробництва; 

підвищення конкурентоздатності малого та середнього аграрного бізнесу; 

протидія африканській чумі свиней;  

підвищення цінності земельних ресурсів та ефективності їх використання;  

збільшення соціального, інвестиційного та виробничого потенціалу землі. 

Очікувані результати у 2018 році: 

збільшення валової продукції сільського господарства (у порівнянні  

з  цінами 2010 року) по всіх категоріях господарств на 3,6 %; 

розвиток сільських територій, вирішення проблем зайнятості населення 

та стимулювання підприємництва на селі; 

захист прав власників землі та землекористувачів, формування реального 

ефективного господаря; 

збільшення надходження від плати за землю до бюджетів усіх рівнів; 

підвищення ефективності оренди землі, особливо в сільському 

господарстві; 

збагачення родючості ґрунтів та зменшення деградаційних процесів; 

поліпшення екологічної ситуації, особливо в сільській місцевості. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В.,  Ботнар Ю.А., Вельбівець О.І., 

Гончаренко В.Г. 
 

Лупашко О.В. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-4/VI «Про програму підтримки 

розвитку сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській 

області на період до 2020 року».  

 Ігор Леонідович зазначив, що в області зареєстровано 104 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів. За напрямками діяльності 



вони поділяються на: 14 з обробітку землі та збирання врожаю, 22 – 

молочарських, 43 – м’ясних, 12 – плодоовочевих та 13 інших. 

 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 3). 
 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В.,  Ботнар Ю.А., Вельбівець О.І., 

Коверський А.М., Тарасенко В.П., Гончаренко В.Г. 

 

Лупашко О.В. вніс пропозицію інформацію  про хід виконання рішення 

обласної ради від 24.04.2015 № 39-4/VI «Про програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на 

період до 2020 року»  взяти до відома та внести відповідний проект рішення. 

Продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/2 додається до протоколу (додаток 4). 
 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 20.01.2014 року № 28-3/VI «Про програму розвитку 

рибного господарства водойм Черкаської  області  на  2014-2020  роки»  (із 

змінами  від 24.03.2017 року № 13-10/VI).  

 Ігор Леонідович зазначив, що, на виконання положень Програми в 

частині зариблення Кременчуцького водосховища в обласному бюджеті в 2017 

році передбачено 2 млн.грн. За кошти обласного бюджету в водосховище 

вселено 74,1 тонни двохрічок рослиноїдної риб. 

 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 5). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г.,    

Ботнар Ю.А.,  Коверський А.М., Вельбівець О.І. 

Вельбівець О.І. запропонував зариблювати річки області а не 

Кременчуцьке водосховище за умов співфінансування з районами. 

 

Лупашко О.В. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення  обласної   ради  від  07.10.2016  № 9-6/VII  «Про обласну програму з 

охорони і підвищення родючості ґрунтів Черкаської області «Родючість 2016-

2020». 

 Ігор Леонідович зазначив, що в 2017 році роботи по суцільній 

агрохімічній паспортизації земель сільськогосподарського призначення 

проводилися в господарствах усіх форм власності Чигиринського, 

Чорнобаївського, Золотоніського та Звенигородського районів. 

 При здійсненні контролю у сфері охорони, відтворення та збереження 

земель області в 2017 році, згідно з планом робіт, було проведено агрохімічну 

паспортизацію земель сільськогосподарського призначення в агроформуваннях 

на площі 76, 9 тис.га. 

 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 6). 

 

В   обговоренні   взяли    участь:    Лупашко О.В., Гончаренко В.Г.,  

Ботнар Ю.А.,  Вельбівець О.І., Коверський А.М., Тарасенко В.П. 

 

Лупашко О.В. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення.. 

 

ВИРІШИЛИ: взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Бондаренка В.О., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 22.03.2013 № 21-2/VI «Про обласну екологічну 

програму «Чистий Дніпро» в розрізі обласної програми «Будуємо нову 

Черкащину» на період до 2021 року». 

 

 Текст інформації додається до протоколу (додаток 7). 

 

В   обговоренні   взяли    участь:    Лупашко О.В., Гончаренко В.Г.,  

Ботнар Ю.А.,  Вельбівець О.І., Коверський А.М., Тарасенко В.П. 

 Ботнар Ю.А. запропонував розробити нову програму.  

Вельбівець О.І. запропонував виключити з назви програми текст «в 

розрізі обласної програми «Будуємо нову Черкащину» на період до 2021 року».  

 

Лупашко О.В. запропонував інформацію про хід виконання рішення 

обласної ради взяти до відома. Черкаському регіональному управлінню водних 

ресурсів враховуючи пропозиції депутатів розробити нову програму і подати її 

в установленому порядку на розгляд чергової сесії обласної ради. 

 



 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/3 додається до протоколу (додаток 8). 

 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Тарасенка В.П. який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про затвердження звіту за результатами роботи комісії з оцінки 

корупційних ризиків у діяльності Черкаської обласної ради». 

 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

В   обговоренні   взяли    участь:    Лупашко О.В., Гончаренко В.Г.,  

Ботнар Ю.А.,  Вельбівець О.І., Коверський А.М., Тарасенко В.П. 

 

Лупашко О.В. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 13/4 додається до протоколу (додаток 10). 
 

  «За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Лупашка О.В., який запропонував затвердити план роботи постійної 

комісії  на 2018 рік. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити план роботи постійної комісії з питань 

агропромислового розвитку та земельних відносин  на 2018 рік  (додаток 11). 

 

«За» –  8,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії          О.В. Лупашко 

 

 


